
 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde på Frederiks Skole 
 

Dato:  03-11-2022 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: 
 

Deltagere: Nikolai, Thomas, Flemming, Hanne, Lise, Martin, 
Nina, Sune, Nanna og Lone  
 
Fraværende: Jane, Ranjith 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimere
t tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af referat 
 

 
5 min 

Referatet blev godkendt  
Lone 

2. 
En snak om mere 
deltagelse af eleverne til 
vores møder? 

10 min 

Nikolai fra 9. årgang og medlem af 
elevrådet deltog i mødet. Han fortalte om 
elevrådets arbejde og den overståede 
valgaften 1. november som 8. og 9. årgang 
kunne følge på skolen, sammen med 
lærere fra udskolingen.  
8. og 9.årgang har et ønske om fælles 
filmaftener e. l. på skolen for at styrke 
fællesskabet mellem årgangene.  

Hanne 

3. 
Info om centralisering af 
ejendomsdriften jvf mail 

10 min 

Det er besluttet fra kommunal side, at 
centraliserer ejendomsdriften af kommunale 
enheder. Skoler, institutioner, plejecentrere 
m.f. 
Centraliseringen bliver gældende fra 1. 
august 2023. 
 

Martin 

4. 

Høringssvar vedr. ny 
tildelingsmodel og 
skolefællesskaber 

45 min 

Martin gennemgik indholdet i 
tildelingsmodellen.  
I den nye model ser det ud til at Frederiks 
Skole, får tilført flere midler.  
Beregningerne på den socioøkonomiske 
tildeling har stor betydning for skolens 
økonomi.  
Der lægges op til at der tildeles midler pr. 
klasse frem for antallet af elever.  
 
Lise formulerede høringssvaret på 
baggrund af Martins gennemgang og en 
dialog i bestyrelsen.  
  

Martin 

6. 

Sæt tid af til en udtalelse 
fra skolebestyrelserne om 
folkeskolens 
styrelsesvedtægt 

25 min 

Fremadrettet fokus på at dagsordenen skal 
gennemgås med formanden for elevrådet.  
 
Martin gennemgik den ny styrelsesvedtægt, 
og sammenholdt den med den forrige 
vedtægt. 
 

Martin 



Ændring: antallet af år man er valgt som 
bestyrelsesmedlem kan sættes ned fra 4- til 
2 år. 
Den nye vedtægt træder i kraft august 
2023. 
 

7. 

Folkeskolelovens § 44, 
stk. 2, nr. 4 – 
skolebestyrelsen skal 
fastsætte principper for ny 
meddelelsesbog 

15 min 

Martin orienterede om princippet for ny 
meddelelsesbog.  
 
Bogen skal opfattes mere som en 
aftalebog.  
 
Meddelelsesbogen kan tilgås fra Meebook, 
og bruges til elevplaner og aftaler mellem 
skole og hjem. Bogen kan bygges op som 
en portefølje. 
 
Vi overvejer at inviterer Maj med næst 
kommende møde, da hun er opdateret i 
meddelelsesbogen.  
  

Lise/Martin 

     

     

     

     

     

     

 


